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AK PARTİ 90. İL DANIŞMA MECLİSİ TOPLANTISINI YOĞUN KATILIMLA GERÇEKLEŞTİRDİ

Başkan Şahin,
“TÜRKİYE SEVDALISI HER
BİR YÜREĞİN PARTİSİ
OLMAYI SÜRDÜRECEĞİZ”

AK Parti Afyonkarahisar
İl Başkanlığı 90.

Genişletilmiş İl Danışma
Meclisi toplantısını

gerçekleştirdi. Teşkilat
mensuplarının yoğun

katılımlarıyla
gerçekleşen toplantıya,

AK Parti Tekirdağ
Milletvekili ve

Afyonkarahisar
İl Koordinatörü Mestan

Özcan ve
Afyonkarahisar İl

Koordinatörü Bilal
Kırkpınar’da iştirak etti.

AKParti Afyonkarahisar İl Başkanlığı’nın
90. Genişletilmiş İl Danışma Meclisi
toplantısı divan kurulu üyelerinin

takdimi sonrasında saygı duruşu ve İstiklal
Marşı’nın okunmasıyla başladı. İl Koordinatörü
Bilal Kırkpınar’ın Divan Başkanlığı yaptığı toplan-
tıda İl Yönetim Kurulu Üyesi Nazmiye Tuğral, İl
Genel Meclis Grup Başkanı Ömer Dayı, Kadın
Kolları Yönetim Kurulu Üyesi Sevcan Sönmez,
Gençlik Kolları Yönetim Kurulu Üyesi Nurettin
Karahan, Başmakçı İlçe Başkanı Ramazan Kök ve
İhsaniye Belediye Başkanı Ecz. Emine Gökçe
divan kurulu üyeliklerini gerçekleştirdiler.
Toplantıda AK Parti Genel Merkezi’nin 23. kuruluş
yıl dönümü anısına hazırlamış olduğu video izleti-
sine yer verilirken, toplantının açılış konuşmasını ise
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay
Şahin gerçekleştirdi. Şahin konuşmasında

“Mensubu olmaktan şeref duyduğum AK
Parti’mizin aziz mensupları, gönüldaşlarım;
Davamızın lideri Cumhurbaşkanımız ve Genel
Başkanımız Sn. Recep Tayyip Erdoğan
genişletilmiş il başkanları toplantısında şöyle
demişti: "AK Parti'nin alameti farikası kendini
daima yenileme, tazeleme, büyütme, geliştirme,
yeni şartlara adapte etme kabiliyetine haiz
olmasıdır” işte bu doğrultuda yenilenen il yönetim
kurulumuz ile karşınızdayız. Gösterilen bu hedef
istikametinde tazelenmeye, büyüme ve gelişmeye
niyet ettik, and içtik! Cumhurbaşkanımız aynı
konuşmasında ziyaret ettiği illerdeki gözlemini şöyle
aktarıyordu "Bu ziyaretlerimde şahit olduğum
değişmez manzara şuydu, AK Parti'nin gerçekten
inanmış, kendini adamış milyonlarca neferi var.
Hepsi birer özveri abidesi olan bu kardeşlerimizin
hakkını ödeyemeyiz””dedi.>>HABER 5’TE

Ormanlık
alana kenevir
eken şahsı
polis yakaladı

BesihanedeBesihanede
büyük yangınbüyük yangın

Afyonkarahisar'da
besihanede çıkan
yangında 5 büyük
hayvan telef oldu.
Olay, Şuhut ilçe
merkezind
meydana geldi.

Afyonkarahisar’da orman-
lık alanlar birlikte evine
kenevir eken bir şahıs
polisin düzenlediği
operasyonla yakalanırken,
operasyonda 250 kök
kenevir ele geçirildi. 3’TE

Müdür Korkmaz’dan
Bolvadin ziyareti

İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr.
Serhat Korkmaz Bolvadin'i
ziyaret etti. İlçede yapımı
devam eden 75 yataklı
devlet hastanesi inşaatını
inceleyen Korkmaz,
çalışmaların gidişatı
hakkında sorumlulardan
bilgi aldı. 2’DE3

El frenini çekmeyi
unuttuğu otomobili

baraja uçtu
Afyonkarahisar’da sahibi
balık tutarken el frenini çek-
meyi unuttuğu otomobil baraj
gölüne uçtu. Otomobil olay

dan iki gün sonra bölgeye
gelen dalgıçların bağladığı

halat ile çıkarıldı. 3’TE

3 bin 200 içimlik peceteye emdirilmiş
uyuşturucu ele geçirildi

Afyonkarahisar'da jandar-
ma tarafından uyuşturucu
satıcılarına yönelik düzen-
lenen operasyonda 3 bin
200 içimlik peceteye
emdirilmiş uyuşturucu ele
geçirildi.Olay, Bolvadin
ilçesinde meydana geldi.

2’DE

ZAFER MEYDANI’NDA
SİNEMA AKŞAMLARI
DEVAM EDİYOR

SÜREKLİ EĞİTİM VE
ETÜT MERKEZİ’NDEN

BÜYÜK BAŞARI
Emirdağ Belediyesi Sürekli Eğitim ve Etüt
Merkezi, bu yıl LGS ve YKS sınavlarında
büyük bir başarıya imza attı. 8’DE

Belediye
Başkanı
Burcu
Köksal’ın
talimatıyla
Türk
sinemasının
unutulmaz
eserleri
seyirciyle
buluşmaya
devam
ediyor. 8’DE

AFSÜ EN ÇOK TERCİH EDİLEN
ÜNİVERSİTELER ARASINDA

AFSÜ, 2024-Yükseköğretim Kurumları Sınavı (YKS)
yerleştirme sonuçlarına göre lisans ve ön lisans bölümlerinde
tam doluluk oranı ile yine en çok tercih edilen üniversiteler
arasında yer aldı. 2’DE

BU AĞAÇ BİR
ÇOK SEKTÖRÜN
VAZGEÇİLMEZİ
OLACAK Afyonkarahisar'ın

Dinar ilçesinde ilk
defa, kısa sürede
15 metreye kadar
büyüyen, hava
temizleme
özelliğinin yanı
sıra kerestesi
yatçılık başta
olmak üzere
mobilya sek-
töründe, çiçekleri
ile arıcılık gibi
birçok sektörde
kullanılan
'Pavlonya'
ağacı dikildi.

8’DE

Evinin bahçesine
kenevir eken şahısa
jandarmadan operasyon

Afyonkarahisar’da evinin
bahçesine kenevir eken
şahıs jandarmanın düzen-
lediği operasyonla
yakalanırken, operasyonda
55 gram esrar ile 5 kök
kenevir ele geçirildi. 3’TE

KAYMAK FESTİVALİNDE
MUHTEŞEM BİR GECE

Kaymak ve Eber Gölü Festivali, 9 gün boyunca düzenlenen yarış-
malar, etkinlikler ve konserlerle Bolvadin halkına unutulmaz anlar
yaşattı. Festivalin dünkü kapanış programı ise büyük bir coşkuyla
gerçekleştirildiMete Karagöz'ün sahne aldığı gecede, Karagöz'ün
enerjik performansı izleyicilere keyifli anlar yaşattı ve festival
coşkusunu zirveye taşıdı. Kapanış programına, Milletvekili Mehmet
Taytak, Kaymakam Ali Arıkan ve Belediye Başkanı Derviş Aynacı da
katılarak festivalin Bolvadin için önemini vurguladılar. 7’DE

Genç yeteneklerin
basketbol şöleni

7
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İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
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sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

AFSÜ bu sene de 
en çok tercih edilen
üniversiteler arasında
AFSÜ, 2024-Yükseköğretim Kurumları
Sınavı (YKS) yerleştirme sonuçlarına
göre lisans ve ön lisans bölümlerinde
tam doluluk oranı ile yine en çok tercih 
edilen üniversiteler arasında yer aldı.

2024-YKS yerleştirme sonuçları doğrultusunda; okul birincileri ve
üniversiteye daha önce gitmemiş 34 yaş üzeri kadınlara yönelik
kontenjanlarla birlikte, AFSÜ lisans bölümlerinin 685 kontenjanı-
na 716 öğrenci yerleşirken, ön lisans programlarının 981 konten-
janına 1038 öğrenci yerleşti. AFSÜ, 2024-2025 Akademik Yılı için
bölüm ve programlarına toplam 1754 öğrencinin yerleşmesiyle,
önceki senelerde olduğu gibi bu sene de %100’ü aşan doluluk
oranına ulaştı. Bu sene YKS’ye katılmak için 3 milyon 36 bin 945
kişi başvuruda bulundu. Temel Yeterlilik Testi (TYT) için 2 milyon
819 bin 362 kişi ter dökerken, Alan Yeterlilik Testine (AYT) ise 1
milyon 776 bin 496 kişi katıldı. Ölçme, Seçme ve Yerleştirme
Merkezi (ÖSYM) tarafından açıklanan ve milyonlarca öğrencinin
merakla beklediği yerleştirme sonuçlarına göre AFSÜ’nün lisans
bölümleri ve ön lisans programları için belirlenen kontenjanların
tamamı doldu. Bu sene AFSÜ’ye, okul birincisi ve üniversiteye
daha önce gitmemiş 34 yaş üzeri kadınlara yönelik sadece
Sağlık Bilimleri Fakültesi bölümleri ve sağlık hizmetleri meslek
yüksekokullarının ön lisans programlarına ayrılan kontenjanlarla
birlikte 1754 öğrenci kaydolabilecek.

PROF. DR. OKUMUŞ, AFSÜ 
AİLESİNE KATILANLARI TEBRİK ETTİ

Dört fakültesindeki 7 lisans programına öğrenci kabul eden
AFSÜ’de; lisans bölümleri olan Sağlık Bilimleri Fakültesi için belir-
lenen 325, Tıp Fakültesi için belirlenen 210, Diş Hekimliği
Fakültesi için belirlenen 100 ve Eczacılık Fakültesi için belirlenen
50 ve kontenjanın tamamı doldu. AFSÜ bünyesindeki 3 Sağlık
Hizmetleri Meslek Yüksekokulunun 19 programı için belirlenen
1038 kontenjanın da tamamı doldu. Rektörümüz Prof. Dr.
Nurullah Okumuş, 2024-YKS ile AFSÜ’ye yerleşen aday öğren-
cilerimizi ve yakınlarını kutlayarak “Sizleri AFSÜ ailesine
katıldığınız için tebrik eder ve göstermiş olduğunuz başarının
devamını dilerken hepinize AFSÜ’lü olmanın haklı gururunu doy-
asıya yaşayacağınız başarılı bir öğrenim hayatı temenni ederim.”
dedi.

YENİ KONTENJAN DÜZENLEMESİ
MEZUNLARIMIZA ÇALIŞMA HAYATINDA

REKABET AVANTAJI SAĞLAYACAK
Prof. Dr. Okumuş, Yükseköğretim Kurulu (YÖK) tarafından bu
sene bütün devlet üniversitelerinde ikinci öğretim programlarının
kapatılmasının ve bazı lisans programlarında kontenjanların
düşürülmesinin yükseköğretimde verimliliği artırmak adına
atılmış olumlu bir adım olduğunu söyledi. Prof. Dr. Okumuş, “Bu
kararı, hem akademisyenlerimizin normal öğretimdeki öğrenciler-
imize daha verimli bir şekilde danışmanlık yapması hem de bil-
imsel çalışmalara daha fazla odaklanabilmeleri bakımından
olumlu bir gelişme olarak değerlendiriyorum.” diye konuştu.
Eczacılık Fakültesi ile Sağlık Bilimleri Fakültesi’nin Beslenme ve
Diyetetik Bölümünde geçtiğimiz yıl 72’şer olan kontenjan
sayısının bu sene Beslenme ve Diyetetik Bölümünde 30’a;
Eczacılık Fakültesinde ise 50’ye düştüğünü kaydeden Prof. Dr.
Okumuş, bu durumun bölüm mezunlarına çalışma hayatında
avantaj sağlayacağını dile getirdi. Prof. Dr. Okumuş şunları söyle-
di: “YÖK tarafından kontenjanlara ilişkin ulusal ölçekte yapılan
son iyileştirmelerin AFSÜ’de zaten üst seviyede vermekte
olduğumuz eğitimin kalitesini hem akademik kadromuz hem de
öğrencilerimiz açısından pozitif yönde etkileyeceğine inanıyo-
rum.”

YENİ ÖĞRENCİLERİMİZ KAYIT 
İŞLEMLERİNİ ELEKTRONİK ORTAMDA 
YA DA KÜLLİYEMİZDE YAPABİLECEK

2024-YKS ile AFSÜ’ye yerleşen öğrencilerin kayıt işlemleri tüm
programlar için üniversiteye gelmeden E-Devlet şifresiyle elek-
tronik ortamda 19-21 Ağustos 2024 tarihleri arasında yapılacak.
E-Kayıt yaptıran adaylardan herhangi bir belge istenmeyecek. E-
kayıt sistemiyle kayıt yapamayan adaylar ise 19-23 Ağustos
2024 tarihleri arasında Zafer Sağlık Külliyesine gelerek kayıt ola-
bilecek. >>FAHRİYE ÇIRACI

Müdür Korkmaz’dan
Bolvadin ziyareti

İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Serhat Korkmaz Bolvadin'i
ziyaret etti. İlçede yapımı devam eden 75 yataklı devlet

hastanesi inşaatını inceleyen Korkmaz, çalışmaların
gidişatı hakkında sorumlulardan bilgi aldı. 

Kamu Hastaneleri Hizmetleri Başkanı
Opr. Dr. Ahmet Murat Koyuncu, Destek
Hizmetleri Başkanı Ahmet Uyan ve
yardımcısı Servet Gökçe'nin de refakat
ettiği ziyarette, inşaat sürecindeki yapım
ve imalat ile ilgili talepler Sağlık
Bakanlığı koordinatörleri eşliğinde, yük-
lenici firmaya iletildi. Ardından halen
hizmet vermekte olan Bolvadin Dr. Halil
İbrahim Özsoy Devlet Hastanesini
ziyaret eden Korkmaz ve ekibi; hasta-
nenin acil servisi, poliklinik, tetkik ve
gözlem gibi birimlerinde incelemelerde
bulunup çalışanlardan, sunulan
hizmetler ve işleyiş hakkında bilgi aldı.
Ayrıca acil servise başvuran hasta ve
yakınlarını da ziyaret eden Korkmaz,
hastaların sağlık problemleri hakkında
bilgi alıp önerilerde bulunarak geçmiş
olsun dileklerini sundu.  
>>FAHRİYE ÇIRACI

3 bin 200 içimlik peceteye emdirilmiş
uyuşturucu ele geçirildi

Afyonkarahisar'da jandarma tarafından uyuşturucu
satıcılarına yönelik düzenlenen operasyonda 3 bin 200
içimlik peceteye emdirilmiş uyuşturucu ele geçirildi.Olay,
Bolvadin ilçesinde meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
aldığı bir istihbaratı değerlendiren ekipler M.S., O.Ç., R.K.,
A.U. ve E.Y. isimli şahısların uyuşturucu kullanıp aynı
zamanda sattıklarını belirledi. Şahısların kullandığı aracı
takibe alan ekipler ardından durdurdukları araçta arama
yaptı. Aramada 3 bin 200 içimlik peçeteye emdirilmiş uyuş-
turucu, 2 gram metamfetamin, 1 adet kurusıkı tabanca ve
1 adet uyuşturucu madde kullanma aparatı ele geçirildi.
Olayın ardından gözaltına alınan şahısların jandarmadaki
işlemlerinin devam ettiği bildirildi. >>İHA
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Afyonkarahisar’da
görülmemiş düğün konvoyu
Afyonkarahisar’da dünya evine giren bir çift, düğün 

konvoyunu, 6 biçerdöver ve 10’a yakın traktör ile yaptı.
Sandıklı ilçesine bağlı Ballık köyünde yaşayan
İsmail Teker ve Betül Özer Dünya evine girdi.
Düğün konvoyuna ise İsmail Teker’in ailesinin
ve akrabalarının biçerdöverleri ile yaptıkları kon-
voy görenleri hayrete düşürdü. Gelin arabasının
önden gittiği konvoyda gelin aracını 6 adet
biçerdöver, traktörler ve otomobiller eşlik etti.
Konvoyda biçerdöver sürücüleri ise çaldıkları
klaksonla konvoya renk kattı. Oluşturulan ilginç
düğün konvoyuyla ilgili konuşan damat İsmail

Teker, “Biçerdöver bizim çocukluğumuzdan beri
içimizde bir tutkuydu. Biçerdövercilik bizim dede
mesleğimiz. 1970 yılında başlamış olduğumuz
bir meslek. Sandıklı ilçesinde ilk makinayı
getiren benim babamın dedesi. Biz beşinci nesil
oluyoruz. Beş nesildir biz bu işi yapıyoruz. Bu
yüzden bu gün düğün konvoyumuzda
biçerdöverleri çıkardık. Çocukluğumuzun hayalı
olan bu mesleği düğünümüze taşıdık” dedi.
>>İHA

Sürücüsünün el frenini
çekmeyi unuttuğu 
otomobili baraja uçtu
Afyonkarahisar’da sahibi balık tutarken el
frenini çekmeyi unuttuğu otomobil baraj gölüne
uçtu. Otomobil olaydan iki gün sonra bölgeye
gelen dalgıçların bağladığı halat ile çıkarıldı.
Olay, Akdeğirmen Baraj gölünde meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, M.Ö., 2 gün önce arkadaşları ile
birlikte balık tutmak için Akdeğirmen Baraj gölüne gitti.
M.Ö., balık tuttuğu esnada el frenini çekmeyi unuttuğu
park halindeki otomobil bir anda göl sularına daldı.
Kısa sürede batmaya başlayan otomobil birkaç dakika
içinde gözden kayboldu. M.Ö., ise durumu yetkililere
bildirerek yardım istedi. Ancak kentte dalgıç olmadığı
için çevre kentlerden yardım istendi. İhbar üzerine böl-
geye dalgıçlar geldi. Dalgıçlar girdikleri suda araca
halat bağladı. Ardından araç bir başka araçtaki makar-
alı motor sistemi ile gölden çıkarıldı. 
>>İHA

Evinin bahçesine kenevir eken
şahısa jandarmadan operasyon

Afyonkarahisar’da
evinin bahçesine
kenevir eken şahıs
jandarmanın
düzenlediği
operasyonla
yakalanırken,
operasyonda 55
gram esrar ile 5
kök kenevir ele
geçirildi.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı ekipleri aldığı bir ihbar üzerine harekete
geçti. K.S., isimli şahsın evinin bahçesinde kenevir
ekerek esrar elde ettiği yönünde bilgi alan ekipler
şahsın İhsaniye ilçesi Kayıhan beldesindeki evine
baskın düzenledi. Baskında eğitimli narkotik

köpekleri ile arama yapan ekipler 55 gram esrar, 5
kök kenevir, 5 gram kenevir tohumu, 1 adet uyuştu-
rucu hap, 2 ruhsatsız av tüfeği ve uyuşturucu kul-
lanma aparatı ele geçirdi. Olayın ardından K.S.,
isimli şahıs jandarma ekipleri tarafından gözaltına
alındı. >>İHA

Ormanlık alana kenevir
eken şahsı polis yakaladı

Afyonkarahisar’da
ormanlık alanlar
birlikte evine
kenevir eken bir
şahıs polisin
düzenlediği
operasyonla
yakalanırken,
operasyonda 250
kök kenevir ele
geçirildi.

Edinilen bilgilere göre, Dinar İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağlı Narkotik Suçlarla
Mücadele Büro Amirliği ekipleri aldığı bir ihbar üzerine harekete geçti. Ekipler bir
şahsın ormanlık alanla birlikte evine kenevir ektiği yönünde bilgi aldı. Ardından
harekete geçen ekipler şahsın evine baskın düzenleyerek ormanlık alanda
arama yaptı. Aramada 250 kök kenevir, 1 ruhsatsız tabanca ve 212 adet mermi
ele geçirdi. Olayın ardından gözaltına alınan şahsı sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak cezaevine gönderildi. >>İHA 

Afyonkarahisar’da
trafik kazası: 
6 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da hafif ticari
aracın tıra arkadan çarptığı
kazada 6 kişi yaralandı.
Kaza, kent merkezine bağlı
Sülümenli beldesi yakınların-
da meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, R.İ. (44)
idaresindeki 27 APU 564
plakalı hafif ticari araç,
Afyonkarahisar-Konya kara
yolunun 13. kilometresinde,
K.Ö'nün (67) kullandığı 34 HA
1158 plakalı tıra arkadan
çarptı. Kazada, hafif ticari
aracın sürücüsü ile araçtaki
N.İ. (68), Ü.İ. (40), N.N.İ. (14),
E.N.İ. (10) ve E.G.İ. (6) yara-
landı. İhbar üzerine kaza yer-
ine sağlık, jandarma ve polis
ekipleri sevk edildi.
Ambulanslarla Afyonkarahisar
Devlet Hastanesine kaldırılan
yaralıların hayati tehlikesinin
bulunmadığı öğrenildi.
Kazanın ardından jandarma
tarafından inceleme başlatıldı.
>>İHA

Besihanede çıkan yangında
5 büyük hayvan telef oldu

Afyonkarahisar'da besihanede çıkan
yangında 5 büyük hayvan telef oldu.
Olay, Şuhut ilçe merkezind meydana geldi.
Edinilen bilgilere göre, bir akaryakıt istasy-
onunun yan tarafında bulunan besihanede
henüz belirlenemeyen bir sebepten ötürü
yangın çıktı. İçerisinde saman balyalarının
da bulunduğu besihanede alevler bir anda
her yeri sardı. Dumanları gören çevredeki-
lerin haber vermesiyle bölgeye çok sayıda
itfaiye ekibi sevk edildi. Bölgeye gelen
ekipler hızlı bir şekilde yangına müdahale
ederken besihanede bulunan 5 büyükbaş
hayvanın ise telef olduğu belirlendi. Yangın
itfaiye ekiplerinin yoğun uğraşları sonucu
kontrol altına alındı. İş makineleri ile de
müdahale edilen yangın yaklaşık 2 saat
sonra söndürüldü. Yangının çıkışı
nedeniyle ilgili inceleme başlatıldı. >>İHA
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Vitamin ve mineral eksikliği 
birçok hastalığa sebep olabiliyor

İç Hastalıkları Uzmanı Dr. Serdal Baysal, görme bozukluğu, 
kansızlık, stres, uykusuzluk, cilt problemleri ve sinir hastalıkları gibi

vücutta meydana gelen ani değişimler ve anlam verilemeyen
hastalıkların vitamin eksikliklerinden kaynaklanabileceğini söyledi.

İç Hastalıkları Uzmanı Dr. Serdal Baysal, sağlık-
lı beslenen kişilerde genellikle vitamin ve miner-
al eksikliğinin pek gözlenmediğini ifade
ederken, sağlıksız beslenenlerde ise metaboliz-
ma için gerekli maddelerin eksiklikleriyle
beraber değişik şikâyetler ortaya çıkabileceğine
dikkat çekti. Vitamin ve minerallerin vücudun
kendi yapamadığı, gıdalarla veya değişik
preparatlar şeklinde dışarıda alındığını ifade
eden Dr. Serdal Baysal, "A vitamini, vücutta
eksikliği oluşursa, ciltte kuruluk, yüksek tansiy-
on, saç ve tırnak kırılmaları, görmede bozukluk,
halsizlik ve enfeksiyonlara karşı dirençsizlik
oluşabilir. B1 vitamini eksikliğinde dolaşım siste-
mi, sinir sistemi, sindirim bozukluğu ve halsizlik
oluşabilir. B6 vitamini eksikliğinde de sinir siste-
mi ve halsizliğin yanı sıra böbrek taşı oluşumu
ve kansızlık görülebilmektedir. B12 vitamininin
eksikliğinde ise alzaymır gibi kalıcı sinir sistemi
bozuklukları ortaya çıkabilir" dedi. Magnezyum
eksikliğinin sık rastlanan bir sağlık sorunu
olmadığını ifade eden Baysal, "Şeker hastalığı,
kronik alkolizm, sigara kullanımı, kanser, mide
bağırsak sistemi hastalıkları, böbrek hastalıkları
ve bazı ilaçların kullanımı magnezyum eksik-
liğine sebep olur. Magnezyum ihtiyacını karşıla-
mak için ise koyu yeşil sebzeler, tam tahıllı
ekmek, fındık, fıstık, badem, susam, muz,

maden suyu, soya fasulyesi ve kuruyemiş gibi
besinler tüketilmelidir. Demir minerali eksikliği
ise iç hastalıkları polikliniklerinde en sık
karşılaşılan sorunlardan bir tanesidir. Demir
eksikliği anemisi halk arasında kansızlık olarak
da bilinir. Demir eksikliği anemisi başta mide
bağırsak sistemi kanserleri olmak üzere pek çok
önemli hastalığın ilk belirtisi olabilir. Kırmızı et,
kuru baklagiller, tavuk eti, balıketi, yumurta,
kuruyemiş, yeşil yapraklı sebzeler ve meyveler
tüketilmeli. Kahve, çay, süt, posalı gıdalar demir
emilimini bozdukları için demir eksikliğine sebep
olurlar" diye konuştu.>>İHA

MAYMUN ÇİÇEĞİ VİRÜSÜNDEN 
KORKUTAN DETAYLAR

Enfeksiyon Hastalıkları ve
Mikrobiyoloji Uzm. Dr. Nagihan
Demir, Afrika kıtasında görülen
ve maymun çiçeği olarak da 
bilinen Mpox Virüsü ile ilgili bilgi
vererek, uyarılarda bulundu.

Dünyayı etkisi altına alan salgın hastalıklara bir
yenisi daha eklendi. COVID-19 sonrasında şimdi
de, Maymun Çiçeği (Mpox) virüsü patlak verdi.
Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ) Mpox virüsü ile ilgili
acil durum çağrısı yaptı. Dünyada hızla yayılan
maymun çiçeği virüsüne ilişkin Sağlık Bakanı
Kemal Memişoğlu da açıklama yaptı. Bakan
Memişoğlu, virüsün ülkemizde yaygın olmadığını,
ancak ihtimal bir salgına karşı gerekli önlemlerin
alındığını ve şu anda herhangi bir alarm durumu-
nun söz konusu olmadığını vurguladı. Anka
Hastanesi Enfeksiyon Hastalıkları ve Mikrobiyoloji
Uzm. Dr. Nagihan Demir, hastalık ile ilgili bilgi ver-
erek alınacak önlemleri sıraladı

“Virüs, sağlıklı kişilere ciltteki gözle
görülemeyecek çatlaklar/çizikler veya 

solunum sistemi aracılığıyla girer”
Dr. Demir, “Tam koronavirüs 'etkisi geçti hayat
normale döndü' derken bu sefer de maymun
çiçeği virüsü ile karşı karşıyayız. Mpox hastalığı,
insana, enfekte hayvan, enfekte insan veya
virüsle kirlenmiş cansız maddeler (giysiler, havlu,
çarşaf vb.) ile yakın temas sonucunda bulaşmak-
tadır. Virüs, sağlıklı kişilere ciltteki gözle görüle-
meyecek çatlaklar/çizikler, mukozalar (ağız,
burun, göz) veya solunum sistemi aracılığıyla
girer. Enfekte hayvandan insanlara (zoonotik)
bulaşma ısırık, tırmalama, hayvanın kan ve vücut
sıvılarıyla veya etiyle temas, lezyonlara direkt
temas veya tüm bunlarla kirlenmiş cansız
materyalden indirekt yolla gerçekleşebilmektedir.
Virüsün insandan insana bulaşmasının esas
olarak enfekte insanın vücut sıvılarına, cilt lezyon-
larına doğrudan temasla direkt olarak veya yine
bunlarla kirlenmiş cansız maddelerle temasla,
dolaylı olarak cilt ve mukozalar yoluyla olduğu bil-
inmektedir. Mpox hastalığı ateş, baş ağrısı,
yorgunluk, yaygın vücut ağrıları, lenf bezlerinde
şişlik ve cilt lezyonlarına (döküntülere) neden olur.
Yakınmalar virüsle temas ettikten sonra ortalama
6-13 gün sonra ortaya çıkar. Ciltteki döküntüler
ateş başladıktan sonra 1-3 gün içinde ortaya

çıkar; gövdeden çok yüzde, kollarda ve bacaklar-
da görülür. Avuç içi ve ayak tabaklarında, ağız
içinde, genital bölgede ve gözlerde lezyon tespit
edilebilir. Deri döküntüleri 2-4 hafta içinde kendil-
iğinden iyileşir. Bağışıklık sistemi baskılanmış
kişilerde hastalık ağır seyredebilir” dedi.

“Yüz yüze ve yakın temastan kaçınılmalı”
Hastalığın hafife alınmaması gerektiğini dile
getiren Anka Hastanesi Enfeksiyon Hastalıkları ve
Mikrobiyoloji Uzm. Dr. Nagihan Demir, “ Mpox
virüsünden korunmak için mesafeye dikkat
edilmesi gerekmektedir. Yüz yüze ve yakın temas-
tan kaçınılmalı. Hasta kişiler veya etrafı ile temas
edecek kişilerin eldiven ve maske kullanması
önemli. Hijyene önem verilmeli, eller sık sık yıkan-
malıdır. Mpox virüsü , öpüşme, temas, cilt teması
ve damlacık yolu ile yayılabilen bir hastalıktır.
Ayrıca, virüslü bir kişinin temas ettiği giysiler,
çarşaflar, havlular gibi eşyalarla da bulaşabilir.
Henüz Mpox hastalığının kesin bir tedavisi bulun-
mamaktadır. Ancak genellikle, 2 ila 4 hafta içinde
döküntüler geçtiğinde hastalık sona erer. Bu
hastalığa karşı alınacak önlemler hayati önem
taşımaktadır. Kişisel tedbirler ve toplumsal farkın-
dalıkla hastalığın yayılması engellenebilir. Eğer
hastalıkla ilgili bir belirti yaşarsanız, bir sağlık
kuruluşuna başvurarak doktor kontrolünden geçe-
bilirsiniz. Hastalığın erken evrede tespiti
bulaşıcılığını önlemek için oldukça önemlidir” diye
konuştu.>>İHA

Terlememek için bunlara dikkat edin
Uzman Diyetisyeni Burcu Akbeyaz; sıcak
havalarda aşırı terleyen vatandaşlara uyarılarda
bulundu. Terlemeyi önlemek için yenilen besin-
lere dikkat edilmesi gerektiğinin altını çizen
Akbeyaz; bu şekilde terlemenin önüne geçilebile-
ceğini söyledi. Terlemeyi artıran yiyecek ve içe-
cekleri sıralayan Uzman Diyetisyen Akbeyaz,
şunları kaydetti:
"Ağustos ayının gelmesiyle birlikte hava sıcaklık-
ları çok yüksek derecelere çıktı. Bununla beraber
gün içerisinde konforumuz çok fazla etkilendi ve
terlemeyle çok fazla karşılaşıyoruz. Terlemenin
önüne geçebilmemiz için yediğimiz besinlerin çok
önemli olduğunu biliyoruz. Bu dönem içerisinde
bazı besinlerden uzak durabilirsek terlemenin
önüne geçmiş ya da terlemek miktarını azaltmış
oluruz” dedi.

Fazla çay ve kahve içmek terletebilir
Terlemenin gün boyunca alınacak sıvılarla ilgisi
olduğunu söyleyen Diyetisyen Akbeyaz, günlük
alışkanlıklarımız arasında sayılan çay ve kahve
tüketimi hakkında şunları söyledi: “kahve ve çay,
gün boyunca sık tükettiğimiz içeceklerden. Pek
çok çay ve kahve tiryakisi olduğunu biliyoruz.
Bunları içmek bize keyif verirken, terletme oranını
artırdığını da bilmemiz gerekiyor. Kafein içeren
besinler veya içecekler kalp atış hızını artırıyorlar
ve böylelikle kan basıncı yükseliyor. Bu da aslın-
da bir uyarıcı özelliğe sahip dolayısıyla terlemeye
sebep oluyorlar. Alkol yine uzak durulması
gereken içeceklerden. Alkol kan basıncını artıyor
ve sıcaklık yükseliyor. Vücudumuz sıcaklığını ter
yoluyla düzenlemeye çalışıyor”dedi.
>>İHA
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AK PARTİ 90. İL DANIŞMA MECLİSİ TOPLANTISINI YOĞUN KATILIMLA GERÇEKLEŞTİRDİ

Başkan Şahin, “Tazelenmeye, büyüme
ve gelişmeye niyet ettik, and içtik”
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı 90. Genişletilmiş İl Danışma Meclisi toplantısını gerçekleştirdi. Teşkilat
mensuplarının yoğun katılımlarıyla gerçekleşen toplantıya, AK Parti Tekirdağ Milletvekili ve Afyonkarahisar 

İl Koordinatörü Mestan Özcan ve Afyonkarahisar İl Koordinatörü Bilal Kırkpınar’da iştirak etti.

AKParti Afyonkarahisar İl Başkanlığı’nın
90. Genişletilmiş İl Danışma Meclisi
toplantısı divan kurulu üyelerinin takdimi

sonrasında saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın okun-
masıyla başladı. İl Koordinatörü Bilal Kırkpınar’ın
Divan Başkanlığı yaptığı toplantıda İl Yönetim Kurulu
Üyesi Nazmiye Tuğral, İl Genel Meclis Grup Başkanı
Ömer Dayı, Kadın Kolları Yönetim Kurulu Üyesi
Sevcan Sönmez, Gençlik Kolları Yönetim Kurulu
Üyesi Nurettin Karahan, Başmakçı İlçe Başkanı
Ramazan Kök ve İhsaniye Belediye Başkanı Ecz.
Emine Gökçe divan kurulu üyeliklerini gerçek-
leştirdiler.  Toplantıda AK Parti Genel Merkezi’nin
23. kuruluş yıl dönümü anısına hazırlamış olduğu
video izletisine yer verilirken, toplantının açılış
konuşmasını ise AK Parti Afyonkarahisar İl
Başkanı Av. Turgay Şahin gerçekleştirdi.  Şahin
konuşmasında “Mensubu olmaktan şeref duy-
duğum AK Parti’mizin aziz mensupları, gönül-
daşlarım; Davamızın lideri Cumhurbaşkanımız ve
Genel Başkanımız Sn. Recep Tayyip Erdoğan
genişletilmiş il başkanları toplantısında şöyle
demişti: "AK Parti'nin alameti farikası kendini
daima yenileme, tazeleme, büyütme, geliştirme,
yeni şartlara adapte etme kabiliyetine haiz
olmasıdır” işte bu doğrultuda yenilenen il yönetim
kurulumuz ile karşınızdayız. Gösterilen bu hedef
istikametinde tazelenmeye, büyüme ve gelişm-
eye niyet ettik, and içtik! Cumhurbaşkanımız aynı
konuşmasında ziyaret ettiği illerdeki gözlemini
şöyle aktarıyordu "Bu ziyaretlerimde şahit
olduğum değişmez manzara şuydu, AK Parti'nin
gerçekten inanmış, kendini adamış milyonlarca
neferi var. Hepsi birer özveri abidesi olan bu
kardeşlerimizin hakkını ödeyemeyiz.” Yeni yöne-
timimizin bakış açısı da tam olarak budur:
İnanmış, kendini adamış, özveri abidesi, her biri
isimsiz birer nefer olan bu kardeşlerimizi, büyük-
lerimizi baş tacı etmek onlarla beraber yol
yürümek, omuz omuza vermek”

“BÜYÜK VE GÜÇLÜ TÜRKİYE SEVDALISI
HER BİR YÜREĞİN PARTİSİ OLMAYI

SÜRDÜRECEĞİZ”
Cumhurbaşkanı Recep Tayip Erdoğan’ın konuş-
masından altının çizilmesi gerektiğini düşündüğü
satıları teşkilat mensupları ile paylaşan Başkan
Şahin, şu notları paylaştı; Karşılığını sadece
Allah'tan bekleyerek, gece gündüz demeden koş-
turan samimi AK Parti neferlerinin emeğini kibir-
leri boylarını aşan muhterislere kesinlikle kurban
etmeyeceğiz. Siyasetçisiyle, kaprisli bürokratıyla,
lobisiyle, çıkar gruplarıyla, partimize gönül veren-
lerin fedakarlığını şahsi heves ve hesapları için
zayi etmelerine göz yummayacak, rıza göster-
meyeceğiz. Kırarak, dökerek, dağıtarak değil,
tam tersine toparlayarak, birleştirerek, bütün-
leştirerek, kucaklayarak ilerleyeceğiz. Saflarımızı
genişletecek, sıklaştıracak, partimizi daha da
büyütmenin gayretinde olacağız. Yeni isimlerle,
yeni değerlerle, yeni hizmet erleriyle kadro-
larımızı tahkim ederken, partimizin emektarlarına

vefasızlık göstermeyeceğiz.” Bir defa şu gerçeğin
gayet farkındayız. Hata değil, yanlışta ısrar etmek
kaybettirir. Siyasetin inişli çıkışlı serencamında
esas mesele hep istikamet üzerinde kalabilmek-
tir. Nereden geldiğinizi unutmazsanız, hede-
flerinizden de kopmazsınız. Bakınız, biz siyasi
hayatımız boyunca elde ettiğimiz her başarıyı,
zaferle bitirdiğimiz her mücadeleyi önce Allah'ın
yardımına, sonra da milletimizin desteğine,
duasına ve yanımızda olmasına borçluyuz. Her
zaman söylediğimiz gibi AK Parti, milletin kur-
duğu, tabelasını milletin astığı, siyaseti daima
millet için ve milletle birlikte yapmış bir partidir.
Siyasette rotamızı bugüne kadar hep milletimiz
çizdi. AK Parti milletin partisidir ve inşallah ebe-
diyen öyle kalacaktır.  Biz şafak vakti evine
ekmek götürmek için yola koyulan emekçilerin,
yazın sıcağına, kışın ayazına aldırmadan rızık
peşinde koşan çiftçilerin, helal lokmasına haram
bulaştırmayan esnafın, tüccarın, sanayicinin,
vatanımız uğruna gözünü kırpmadan şehadete
koşan kahramanların, Türkiye'nin aydınlık yarın-
larının teminatı olan gençlerimizin, ellerini değdik-
leri her yeri güzelleştiren, bereketlerinden kadın-
larımızın, ülkemizin başarılarını kendi başarıları
olarak gören tüm mazlumların, velhasıl hangi
kökene, hayat tarzına, görüşe mensup olursa
olsun büyük ve güçlü Türkiye sevdalısı her bir
yüreğin partisi olmayı sürdüreceğiz.

“BU MİLLET BİZDEN ÇOK ŞEY 
BEKLİYOR, DÜNYANIN UMUDU BİZİZ”

Başkan Şahin konuşmasının devamında,
“Değerli dava arkadaşlarım belki de bir dünya
savaşının eşiğinde olduğumuz, dışarıda ülkemize
karşı yığınakların yapıldığı mevzilerin kazıldığı,
terör örgütlerinin birer orduya dönüştürülmek için
techiz edildiği bu günlerde, içeride de düşman ve
hainlerle yapılan ittifakları, teröre verilen desteği,
terör örgütünün eline bırakılan şehirleri,
Teröristler eliyle çıkarılan orman yangınlarını ,
buna mukabil 7 İtfaiye Müdürünün 6 sının PKK
destekçisi olduğu belediyeleri görüyoruz. Gazi
Meclisin çatısı altında Terörü savunan, devletine
katil diyen ve yıkılmasını isteyen dahili bed-
hahların da farkındayız. Bu ahval ve şerait altın-
da bizlere çok iş düşüyor. Milletimiz ile samimi,
tabi ve organik bir bağ kurmak, gerçekleri mil-
letimize anlatmak ve uyanık tutmak bizim göre-
vimiz. Bunu yaparken vatansever, devletin ve mil-
letin bölünmez bütünlüğü çizgisine sadık herkesi
saflarımıza almak, birlikte hareket etmek gibi bir
ödevimiz, zorunluluğumuz var! İlçe, ilçe; belde
belde; köy köy; mahalle mahalle; ev ev dolaşa-
cak, çalmadık kapı, kucaklamadık insan bırak-
mayacak herkese, her yere, ulaşacağız. Bu
gayretle yola çıktık. Zira bu vatan, bu millet biz-
den çok şey bekliyor. Dünyanın da umudu biziz”

“RABBİM BİRLİĞİMİZİ BERABERLİĞİMİZİ
DAYANIŞMAMIZI DAİM EYLESİN”

Başkan Şahin konuşmasının son sözlerinde ise şu
cümlelere yer verdi, “Son olarak, sözlerimi Dünya
Lideri, Genel Başkanımız, Cumhurbaşkanımız,
Başkomutanımız Sn. Recep Tayyip Erdoğan’ın
ifadeleriyle bitirmek istiyorum. "Bu milletin özü, aslı
sizsiniz. Milletimiz, bizden daha çok çalışmamızı güç
ve enerji toplamış bir şekilde yeniden yola revan
olmamızı bekliyor. Şimdi her zamankinden daha
fazla birbirimize tutunacağız, daha fazla sarılacağız,
daha fazla kucaklaşacağız. Niyet hayır, akıbet hayır
diyoruz. Rabbim birliğimizi beraberliğimizi dayanış-
mamızı daim eylesin. Hepinizi saygıyla, muhabbetle,
tüm kalbimle selamlıyor ve her daim yeniden doğarız
bizden kim usanası diyerek yeniden çıktığımız bu
yolda vira bismillah diyorum.”

“BAŞARILARIMIZ TEŞKİLATIMIZIN ÖZVERİLİ
ÇALIŞMALARININ SONUCUDUR”

İl Genel Meclis Başkanı Mehmet Siper’de bir konuş-
ma yaparak, “Partimizin kuruluşundan bugüne kadar
birlikte yol yürüdüğümüz değerli dava arkadaşlarım
öncelikle hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyor,
toplantımızın hayırlara vesile olmasını diliyorum.
Sözlerime başlamadan önce İsrail’in Filistin toprak-
larında gerçekleştirdiği saldırıları şiddetle kınıyorum.
Filistinli kardeşlerimizin yaşadığı zorlukları ve sıkın-
tıları büyük bir endişe ile takip ediyoruz. Filistinli
kardeşlerimizin yanında olduğumuzu buradan da
belirtmek istiyorum.  Bugün burada, AK Parti Ailesi
olarak bir araya gelmekten büyük bir mutluluk duyuy-
oruz. Bu toplantılar, teşkilatımızın birlik ve beraber-
liğini pekiştirmek, partimizin hedeflerine ulaşmasını
sağlamak ve yerel sorunlara çözümler üretmek
adına büyük önem taşıyor. Elde ettiğimiz başarılar,
sizlerin özverili çalışmaları ve halkımızın destekleri
sayesinde gerçekleşmiştir. Ancak, geçmişte elde
edilen başarılarla yetinmeyip, daha büyük hedeflere
ulaşmak için hep birlikte daha fazla çalışmamız
gerektiğinin bilincindeyiz. Bu doğrultuda, ilimize ve
ülkemize katkı sağlamak için yenilikçi projeler
geliştirmek, halkımızın ihtiyaçlarına uygun çözümler
sunmak ve her zaman onların yanında olmak temel
hedeflerimiz arasında yer almıştır” dedi. 

“MİLLET VARSA AK PARTİ VAR, AK PARTİ
VARSA DA MİLLETİN GÜVENCESİ VAR”

Bir konuşma yapan AK Parti Afyonkarahisar
Milletvekili Dr. Hasan Arslan, “Afyonkarahisar
Cumhuriyetin kazanıldığı topraklar. Yiğitler diyarı
Afyonkarahisar AK Parti’mizin kurulduğu topraklar.
Memleketimiz, devletimiz için ve varoluşumuz
içinde önem arz eden topraklar. Bizler çok şükür
bu memleketin evladıyız. Bizlerinde bu güzide
şehrin hakkını vermemiz gerekiyor. AK Parti mil-
letiyle bağlı olan bir partidir. Millet varsa AK Parti
var. AK Parti varsa da milletin güvencesi var.
Bunun en önemli örneğini Haziran ayında gerçek-

leşen kayyum atamasında gördük. Devlete karşı
ciddi suçları olan bir şahıs belediye başkanı
seçilmek için büyük uğraşlar verdi ve seçildi. Bu
şahsın devlete karşı suç işleyerek yargılandığı ise
kamuoyu tarafından bilinmekteydi. DEM Parti bu
şahsı ortalığı karıştırmak için seçtirdi. Yargının
sonucunda ise kayyum atandı. Aynı durum Can
Atalay olayında da vuku buldu. CHP’nin milletvek-
ili adayı gösterilen Atalay, Türkiye Cumhuriyeti’nin
ortadan kaldırma söylemleriyle yargılanıyordu.
Kayyum ve Can Atalay örneğinde olduğu gibi
‘Türkiye Cumhuriyeti’ni ortadan kaldırma’ söylem-
leri bulunan kişileri bazı siyasi partiler bile isteye
ortalığı karıştırmak adına öne sürdüler. Lakin bizler
bu milleti sahipsiz bırakmayacağız. AK Parti bu
milleti sahipsiz bırakmayacak. Bu yüzden de AK
Parti 22 yıldır iktidar. Bizler davamızdan
vazgeçmeyecek ve bu milleti yalnız bırakmaya-
cağız. Bu heybeti gölgelemeye çalışanlara da taviz
vermeyeceğiz. Bu yüzden bizler teşkilat birlikte
çalışacağız. 

“23 YILDIR ÇALIŞMALARIMIZLA
BİRİLERİNİN UYKUSUNU KAÇIRDIK, 

BİZİ İZLEMEYE DEVAM EDİN”
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Av. İbrahim
Yurdunuseven, “14 Ağustos’da temelleri
Afyonkarahisar’da atılan partimizin 23. kuruluş yıl
dönümünü kutladık. Bu vesile ile il başkanımızın
önderliğinde yurt içinde 23, yurt dışında 23 kurban
kestik ve 23 zimem defterini kapattık. 23 genç
kardeşimizin de sünnet merasimini gerçekleştirdik.
Vesile olan herkesten Allah razı olsun. 23 yıldır ikti-
dara geldiğimiz günden itibaren gece gündüz
demeden Sayın Cumhurbaşkanımızın başkan-
lığında, çok değerli bakanlarımız, milletvekillerimiz,
il başkanlarımız, belediye başkanlarımız ve bu
davaya gönül vermiş teşkilatımızın her bir ferdi ile
çalıştık. Çalışmaya da devam edeceğiz. Tabi bu
çalışmalarımızla birilerinin uykusunu kaçırdık. Ben
onlara bizi izlemeye devam ederek, uykusuz
kalmaya devam edin diyorum” dedi. 

“DUAMIZ O Kİ BİR DEPREMLE 
KARŞI KARŞIYA KALMAYALIM”

Toplantıda konuşan AK Parti Afyonkarahisar
Milletvekili Av. Ali Özkaya, “Öncelikle değinmek
istediğim bugün 17 Ağustos depreminin yıl
dönümü, 17 Ağustos’da büyük bir deprem ile çok
büyük bir yıkım yaşadık. O depremde yaklaşık 40
vatandaşımızı kaybetmiştik. O dönem ilk defa özel
iletişim vergisi uygulandı. O dönem hükümet
memurların maaşını ödeyemezken bu vergileri
çıkarmıştı. 6 Şubat’ta ise yıkım olarak 17
Ağustos’tan daha büyüğünü yaşadık. Allah’a
şükürler olsun ki yüz milyar doları aşan bir
ekonomik felaketi de adım adım tamir etmeye,
adım adım konutları teslim etmeye devam ediy-
oruz. Her daim bu memlekete depremler oluyor.
Afyonkarahisar’da depreme muvaffak bir bölge.
Şehrimizde de depreme dayanıksız birçok bölge
var. Neredeyse vatandaşa neredeyse bedavaya
yapılacak olan konutların yapımlarına muhalefet
engel oldu. Duamız o ki bir depremle karşı karşıya
kalmayalım” dedi. 

“AFYONKARAHİSAR’IMIZA DEĞER
KATMAYA GAYRET EDECEĞİM”

Toplantıda son olarak Tekirdağ Milletvekili ve
Afyonkarahisar İl Koordinatörü Mestan Özcan bir
konuşma yaparak şu ifadelere yer verdi, “Değerli
dava ve yol arkadaşlarım sözlerimin hemen başın-
da çok kısa süre önce kıymetli bir görevi devralan
değerli il başkanımıza ve henüz çiçeği burnunda
yeni onaylanan değerli il teşkilatımıza cenabı hak-
tan muvaffakiyetler diliyorum. Ben de inşallah yeni
devraldığım Afyonkarahisar İl Koordinatörlüğü
görevini sizlerle birlikte yürütecek ve
Afyonkarahisar’ımıza değer katmaya gayret ede-
ceğim. Benden evvelki İl Koordinatörümüz
Nevşehir Milletvekilimiz Sayın Emre Çalışkan
kardeşime de emekleri için çok teşekkür ederim.
Yine benimle birlikte il koordinatörü olarak görev
alacak mesai arkadaşım Bilal Kırkpınar kardeşime
de başarılar diliyorum. Rabbimiz hayırlı ve
mübarek eylesin inşallah.  >>MEVLÜT TINAS
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Tarım ve Orman Bakanı Yumaklı: 
"Yangınla mücadelede 
yorulmayan bir düşmanla
savaşıyoruz" Tarım ve Orman

Bakanı İbrahim
Yumaklı, orman
yangınlarıyla ilgili,
"Yangınla mücadelede
yorulmayan, acı 
çekmeyen ve uykuya
ihtiyaç duymayan 
bir düşmanla 
savaşıyoruz" dedi.

Orman yangınında ekiplerin çalışmalarını
karadan ve havadan inceleyen Tarım
ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı,

yangınların son durumu ile ilgili açıklamalarda
bulundu. Yangınla mücadele eden ekiplerin
büyük bir özveri gösterdiğini belirten Bakan
Yumaklı, "Yangınla mücadelede yorulmayan,
acı çekmeyen ve uykuya ihtiyaç duymayan bir
düşmanla savaşıyoruz" dedi. "Ekip
arkadaşlarımız yoruluyor, uykusuz kalıyor,
acıkıyor ve susuyorlar. Bu insanların ihtiyaçları
en iyi şekilde karşılanmaya çalışılıyor" ifadeleri-
ni kullanan Bakan Yumaklı, "Ancak unutma-
malıyız ki bu mücadele, vatandaşlarımızın
desteği olmadan kazanılamaz" dedi. Yumaklı,
vatandaşlardan hassasiyet beklediklerini vur-
gulayarak, 15 Eylül'e kadar kapalı alanların
dışında ateş veya alev oluşturabilecek hiçbir
faaliyet yapılmaması gerektiğini ifade etti.

"Küçük bir önlem, büyük
felaketleri önleyebilir"

Bakan Yumaklı yangınların çoğunun basit
ihmallerden kaynaklandığını hatırlatarak, "Basit
bir bahçe temizliği, demir testeresiyle yapılan
bir işlem ya da bir sigara izmariti bile büyük bir
yangına yol açabilir. 'Bir şey olmaz' dememek
gerekiyor, çünkü oluyor. Küçük bir önlem, biraz
dikkat, şu anda burada yüzlerce insanın gün-
lerce süren mücadelesini ve devletin kay-
naklarının harcanmasını önleyebilir" dedi.

Yangınlarda son durum
Gün içinde aktif beş yangının sürdüğünü
belirten Yumaklı, "Bu yangınlardan biri
Aydın'da, diğeri İzmir Karşıyaka'da. Ayrıca
Manisa Gördes, Bolu Göynük ve Karabük
Ovacık'ta yangınlar vardı. Aydın Bozdoğan
dışındaki dört yangının enerjisi zaman zaman
azaldı. Ancak meteorolojik koşullar, özellikle
rüzgarın yön değişiklikleri, bu yangınların
yeniden güçlenmesine neden oldu. Gün
içerisinde arkadaşlarımız çok ciddi mücadele
ettiler. An itibari ile bunların enerjileri düşürüldü
diyebiliriz" diye konuştu. Aydın'da, Güney ve
Kuzey kanadında toplam dokuz kilometrelik bir
yangın hattı bulunduğunu belirten Bakan
Yumaklı, "Şiddetli rüzgarlar nedeniyle yangın
geniş bir alana yayıldı ve engebeli araziler
müdahaleyi zorlaştırdı. Ancak ekiplerimiz bura-

da da çok yoğun bir mücadele verdiler ve orta
alanlardaki büyük orandaki kısımları hallettiler"
ifadelerini kullanarak üç gecedir uyumayan tüm
ekiplere ve destek veren kamu kurumlarına
teşekkür etti.

"Yangın söndürme
çalışmaları aralıksız sürüyor"

İzmir Yamanlar'da gün içinde 3 uçak, 15
helikopter, 60 arazöz ve 390 personelin yangın
söndürme çalışmalarına katıldığını belirten
Yumaklı, Aydın'da ise 7 uçak, 15 helikopter, 62
kara aracı ve 368 personelin görev yaptığını
söyledi.

"Şu anda 8 aktif yangın var"
Gün içerisinde 3 yeni yangınla ilgili de bilgi
veren Bakan Yumaklı, "Bir tanesi İzmir
Menderes'te baraj yanında. Hemen orada da 6
uçak, 4 helikopter, 22 kara aracı ve 160 per-
sonel müdahale etti. Tabi bunlar da bizim güç-
lerimizin bölünmesine sebep oluyor. İkinci
yangın ise Uşak Eşme'de başladı. Yangın saat
13.19'da başladı, 13.30'da ilk müdahale
yapıldı. Ormanlık alanda başladı. Burada 3
helikopter, 14 arazöz, 79 personel
görevlendirildi. Üçüncü yangın ise buraya
gelirken İzmir Karaburun'da meydana geldi. Bu
yangının da ihbarı yapıldı arkadaşlarımız plan-
lamalarını yapıyorlar. Sonuç itibari ile şu anda 8
aktif yangınımız var. Bunlardan 4'ünün enerjisi
düşürülmüş vaziyette, şu anda içerisinde
bulunduğumuz Aydın'da dahil olmak üzere
diğer 3'ü ile ilgili de çalışmalar gece boyunca
da devam edecek" dedi.

Azerbaycan'dan yangın 
söndürme uçağı desteği

Bakan Yumaklı, "Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan ile Azerbaycan Cumhurbaşkanı İlham
Aliyev arasında gerçekleşen telefon
görüşmesinde, Türkiye'deki yangınlar da gün-
dem konusu oldu. Bunun akabinde Azerbaycan
Cumhurbaşkanı Aliyev'de bir yangın söndürme
uçağının Türkiye'ye tahsis edildiğini belirtti.
Cumhurbaşkanımızın talimatları ile biz de
muhataplarımız ile temasa geçtik. Gereken
işlemler yapıldı. Bu gece saat 23.00 itibari ile
yangın söndürme uçağı Adnan Menderes
Havalimanı'na inecek" ifadelerini kullandı.
>>İHA

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
Danışma Meclisi Toplantısı'na bağlandı

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK Parti
Malatya Genişletilmiş İl Danışma Meclisi Toplantısı'na

telefon bağlantısıyla katılarak partililere seslendi.
Malatya'da, düzenlenen AK Parti'nin
Genişletilmiş İl Danışma Meclisi programına
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı
Murat Kurum'da katıldı. Programda Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat

Kurum, gençleri kırmayarak Cumhurbaşkanı
Erdoğan'ı telefonla aradı. Cumhurbaşkanı
Erdoğan, “Çok kısa bir zamanda Malatya'yı
ziyaret ederek Malatya'da yeni dönemin adım-
larını sizlerle beraber atacağız” dedi.>>İHA

Bakan Kurum: “45 günde 21 bin
yeni yuvamızın ihalesini yaptık”

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Murat Kurum, “Göreve
geldiğimiz 2 Temmuz'dan bu yana, 45 günde 21 bin yeni yuvamızın

ihalesini yaptık, çalışmaları başlattık. Eylül ayında 24 bin konutumuzu
daha teslim edip, teslim sayımızı 100 bine ulaştıracağız” dedi.

AK Parti'nin Genişletilmiş İl Danışma Meclisi pro-
gramında konuşan Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Murat Kurum, ”Göreve geldiğimiz
2 Temmuz'dan bu yana, 45 günde 21 bin yeni
yuvamızın ihalesini yaptık, çalışmaları başlattık.
Eylül ayında 24 bin konutumuzu daha teslim edip,
teslim sayımızı 100 bine ulaştıracağız. İşte bugün
de, 17 Ağustos'un 25. yıl dönümünde, 11 ilimizin
tamamına yayılan tam 25.001 konut ve işyerimizin
daha temellerini atıyoruz. Yılsonuna kadar toplam-
da en az 200 bin konutumuzu teslim edeceğiz. Ve
inşallah 2025 yılı sonunda; depremzede kardeşler-
imizin yeni yuvalarına, yeni dükkanlarına kavuş-
tuğu, güvenli hayatların başladığı günleri yaşamaya
başlayacağız" şeklinde konuştu.

“Yangınlarda etkilenen
vatandaşlarımızın yanında olacağız”

Yurdun muhtelif bölgelerinde çıkan yangınlarla ilgili
de açıklamalarda bulunan Bakan Kurum, “Ülkem-
izin 72 ayrı noktasında meydana gelen ve vatan-
daşlarımızı endişeye sevk eden yangınlar
nedeniyle milletimize geçmiş olsun diyorum.
Meteoroloji Genel Müdürlüğümüzün sıcak ve rüz-
gar uyarısı devam ediyor. Aşırı sıcaklar, ufak bir
ihmalsizlik yeni yangınlara da sebebiyet verebilir.
Tüm vatandaşlarımızdan bu konuda çok duyarlı
olmalarını rica ediyorum. Bakanlık olarak, tüm ekip-
lerimizle sahadayız, gelişmeleri yakından takip
ediyoruz. Yangınların kontrol altına alındığı nokta-
larda hasar tespit çalışmalarımız başladı. Afette
evleri etkilenen vatandaşlarımız müsterih olsunlar
hızlıca tespitleri yapacağız, yaraları süratle sara-
cağız. Dün nasıl yangınlarda, sellerde, depremlerde
kardeşlerimizin yanında olduysak, yine milletimizin
her anında, hep yanında olacağız” ifadelerini kul-
landı.

“17 Ağustos gibi nice zorlu 
dönemleri birlikte atlattık”

17 Ağustos 1999'daki Marmara Depremi'nin 25. yıl
dönümünün yaşandığını hatırlatan Bakan Kurum,
“Bugün 17 Ağustos! Ben, 25 yıl önce Büyük

Marmara Depremi'nde kaybettiğimiz canlarımızı,
hasretle yâd ediyorum. O büyük depremde de
görevli olan, o acıları yaşayan bir kardeşinizim.
İnanın hala ilk günkü o hüznü, milletimizle beraber
yüreğimde taşıyorum. Tüm afetlerde hayatını
kaybeden canlarımıza Allah'tan rahmet diliyorum.
Biz 17 Ağustos gibi nice zorlu dönemleri birlikte
atlattık ve yolumuzdan bir milim bile sapmadık.
Çünkü bizim meselemiz, bizim yolumuz; Güçlü
Türkiye yoludur. Bu kutlu yolu; ecdadımızın koy-
duğu kurallar aydınlatmaktadır. Ne buyuruyor
Sultan Fatih: “Hüner bir şehir inşa etmektir, halkın
kalbini abad etmektir. Yani marifet sadece şehir kur-
mak değil, asıl marifet o şehirdeki milleti mutlu
etmektir. Biz de Malatya'da, ecdadın çizdiği bu yolu
takip ediyoruz. Malatya'mız hem 2020 depreminde,
hem de 6 Şubat'ta yaşadığımız Asrın felaketinde iki
büyük acıyı artarda yaşadı. Biz, her iki afetin de ilk
saatleri itibariyle buradaydık. O acıları ve hüznü bir-
likte yaşadık; birlikte ağladık ama yine birlikte ayağa
kalktık. Elbette canlarımızı geri getiremezdik. Ama
geride kalanlar için gece gündüz demeden çalıştık.
Bugün, 2020 depreminin ardından inşa ettiğimiz 8
bin 340 yeni yuvada, kardeşlerimiz güven içerisinde
yaşıyor. Şu anda yine tüm gücümüzle sahadayız. 6
Şubat depreminden etkilenen 11 ilimizde canla
başla çalışıyoruz. Bugün 11 ilimizde 296 bin 755
yuvamızın inşasını sürdürüyoruz. Hamdolsun şu ana
kadar; 76 bin yuvamızı kardeşlerimize teslim ettik.
Göreve geldiğimiz 2 Temmuz'dan bu yana, 45 günde
21 bin yeni yuvamızın ihalesini yaptık, çalışmaları
başlattık. Eylül ayında 24 bin konutumuzu daha tes-
lim edip, teslim sayımızı 100 bine ulaştıracağız. İşte
bugün de, 17 Ağustos'un 25. yıl dönümünde, 11 ilim-
izin tamamına yayılan tam 25.001 konut ve işyerim-
izin daha temellerini atıyoruz. Yılsonuna kadar
toplamda en az 200 bin konutumuzu teslim ede-
ceğiz. Ve inşallah 2025 yılı sonunda; depremzede
kardeşlerimizin yeni yuvalarına, yeni dükkanlarına
kavuştuğu, güvenli hayatların başladığı günleri yaşa-
maya başlayacağız” şeklinde konuştu.>>İHA
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Kaymak festivalinde
muhteşem bir gece

Kaymak ve Eber Gölü
Festivali, 9 gün boyunca
düzenlenen yarışmalar,
etkinlikler ve konserlerle
Bolvadin halkına 
unutulmaz anlar yaşattı.
Festivalin dünkü kapanış
programı ise büyük bir
coşkuyla gerçekleştirildi. 

Hemşehrimiz Mete Karagöz'ün sahne aldığı gecede, Karagöz'ün
enerjik performansı izleyicilere keyifli anlar yaşattı ve festival
coşkusunu zirveye taşıdı. Kapanış programına, Milletvekili
Mehmet Taytak, Kaymakam Ali Arıkan ve Belediye Başkanı
Derviş Aynacı da katılarak festivalin Bolvadin için önemini vurgu-
ladılar.  Katılımcılara hitap eden Başkan Aynacı, festivale göster-
ilen ilgiden duyduğu memnuniyeti dile getirdi. Programın
devamında ise Türk Halk Müziği sanatçısı Ali Kınık sahne aldı.

Kınık, sevilen şarkılarıyla Bolvadinlilere muhteşem bir gece
yaşattı. Kalabalık hep bir ağızdan şarkılara eşlik ederken,
eğlenceli anlar yaşandı. Coşku dolu anların yaşandığı bu
gecede, festivalin tüm katılımcıları unutulmaz bir deneyim yaşadı.
Festival, Bolvadin halkını bir araya getirerek birlik ve beraberliğin
pekiştiği, kültürel değerlerin yaşatıldığı ve keyif dolu anların pay-
laşıldığı bir etkinlik oldu. 
>>MEVLÜT TINAS

Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonu, Gençlik ve Spor Bakanlığı (GSB) Spor Okulları
kapsamında düzenlenen ve genç sporcuların yeteneklerini sergilediği basketbol 

turnuvasına ev sahipliği yaptı. Afyonkarahisar genelinden 300'den fazla sporcunun
katıldığı bu turnuva, hem katılımcılar hem de izleyiciler için unutulmaz anlara sahne oldu.
12 ay boyunca tamamen ücretsiz olarak devam eden GSB Spor
Okulları programı, spor kültürünü yaymak ve spor kulüplerine sporcu
kaynağı sağlamak amacıyla düzenleniyor. Bu kapsamda gerçek-
leştirilen basketbol turnuvası, genç yeteneklerin kendilerini geliştirme
fırsatı bulduğu ve sporla iç içe bir deneyim yaşadığı bir platform
haline geldi. Turnuvada sergilenen performanslar, Afyonkarahisar’ın
gelecekteki sporcularına dair umut verici sinyaller verdi. Katılımcılar,
sahada sergiledikleri hırs, disiplin ve takım çalışması ile izleyicilerin
büyük beğenisini kazandı. Özellikle 12-16 yaş grubundaki sporcu-
ların sergilediği performanslar, yeteneklerin doğru yönlendirilmesi
halinde Afyonkarahisar’ın basketbol alanında güçlü bir altyapıya
sahip olabileceğini gösterdi.

“SPORUN HER DALINDA GENÇLERİMİZE
DESTEK OLMAYI SÜRDÜRECEĞİZ”

Turnuvanın açılışında konuşan Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, sporun toplumdaki önemine vurgu
yaptı. Kasapoğlu, “Spor, sadece fiziksel gelişimi desteklemekle
kalmaz, aynı zamanda bireylerin sosyal ve duygusal gelişimlerini de

sağlar. Bu tür turnuvalar, gençlerimizin kendilerini ifade etmeleri ve
yeteneklerini ortaya koymaları açısından büyük bir fırsattır.
Afyonkarahisar olarak sporun her dalında gençlerimize destek
olmayı sürdüreceğiz” dedi. Kasapoğlu ayrıca, GSB Spor Okulları’nın
ücretsiz olması nedeniyle tüm ailelere ulaşabildiğini ve bu sayede
spora olan ilginin her geçen gün arttığını belirtti. Sporun, gençlerin
kötü alışkanlıklardan uzak durmalarında da önemli bir rol oynadığını
ifade eden Kasapoğlu, bu tür organizasyonların yaygınlaşması
gerektiğini vurguladı.

SPORCULARA KATILIM BELGELERİ TAKDİM EDİLDİ
Turnuvanın sonunda, turnuvaya katılan tüm sporculara katılım bel-
geleri takdim edildi. Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu’nun yanı sıra, Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz
Erşen, Şube Müdürü Necati Arslan ve Şube Müdürü Adil
Kamberoğlu da sporculara belgelerini verdi. Bu belgeler, genç
sporcular için bir motivasyon kaynağı oldu ve onların spor yapmaya
devam etmeleri için teşvik edici bir rol üstlendi. 
>>MEHMET KASAL

Afyonkarahisar’da genç
yeteneklerin basketbol şöleni

Turist diyaresi
çocuklarda hayati
risk oluşturabilir
Yaz tatilinin sona ermesiyle birlikte, turist
ishalinin çocuklarda görülme sıklığı artış
gösterdi.  Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları
Uzmanı Prof. Dr. Ahmet Güzel, havuzlar,
denizler, iyi yıkanmamış taze sebze ve
meyveler ile bozulma eğilimli gıdaların bu
durumun başlıca nedenleri arasında
olduğunu belirterek özellikle çocukların
yaz tatili boyunca sık tükettiği ketçap ve
mayonez gibi yiyeceklerin de risk oluştur-
duğunu dile getirdi. Turist ishalinin, genel-
likle karın ağrısı, kusma, bulantı, halsizlik
ve ateş gibi belirtilerle kendini gösterdiğini
belirten Prof. Dr. Güzel, bu durumun seya-
hat esnasında olduğu gibi eve dönüş son-
rasında da ortaya çıkabileceğini ifade etti.
Bu şikayetlerin artış gösterdiği de son gün-
lerde gözlemleniyor.>>İHA
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BU AĞAÇ BİR ÇOK SEKTÖRÜN
VAZGEÇİLMEZİ OLACAK
Afyonkarahisar'ın Dinar ilçesinde ilk
defa, kısa sürede 15 metreye kadar
büyüyen, hava temizleme özelliğinin
yanı sıra kerestesi yatçılık başta olmak
üzere mobilya sektöründe, çiçekleri ile
arıcılık gibi birçok sektörde kullanılan
'Pavlonya' ağacı dikildi.
Yıllardır Almanya'da çalışan Kul Muhammet Derin tarafından mem-
leketi olan Dinar ilçesine bağlı Haydarlı beldesinde 30 dönüm
araziye pavlonya ağacı dikildi. Toplam bin 200 adet dikilen ağaç
kamera sistemi ile 24 saat izleniyor. Arkadaşı Murat Tosun ile
Haydarlı beldesine gelen Derin dikimini yaptıkları ağaçtan 7 yıl
sonra ilk hasadı yapacaklarını ifade etti. Birçok sektörde pavlonya
ağacının kullandığını ifade eden Derin, “Bakımı güzel olduğu zaman
7 yılda 15-20 metreye kadar büyüyebilen bir ağaç. Bu ağacın çok
farklı özellikleri var. Bizim bu ağaçları dikmemizdeki amacımız tabi
ki kereste. Ama bunun yanında hava kirliliğini de önlemek. Biz bu
ağaçlarla yaklaşık 2 yıldır ilgileniyoruz. Bu ağacın özelliklerini
yetiştirirken ne istediğini biliyoruz. Ağacın hekimini Haydarlı'ya yap-
mamızın da ana sebebi toprağımız özlediğim için kendi yurduma bir
yenilik getirip istihdam oluşturmak istedim. Bu ağacın ekimini yapan
tek kişi biziz” diye konuştu. Ekimi yapılan ağacın kerestesinin çok
hafif olduğu için özellikle yat, gemi, müzik ve sörf aletlerinde
yapımında kullanıldığı gibi aynı zamanda arıcılık yapan üreticiler için
de değerli bir ağaç türü olduğu belirtildi. >>İHA

ZAFER MEYDANI’NDA SİNEMA AKŞAMLARI DEVAM EDİYOR
Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın talimatıyla Türk sinemasının unutulmaz eserleri seyirciyle buluşmaya devam ediyor.

Zafer Meydanı, sinemaseverleri bir araya getiren muhteşem bir
etkinliğe daha ev sahipliği yaptı. Açık hava sinema etkinliğinde
bu kez de Adile Naşit, Şener Şen, Münir Özkul ve Ayşen

Gruda'nın başrollerini üstlendiği “Gülen Gözler” filmi izlendi. Sinema
Akşamları etkinliğine Başkan Yardımcılarımız Ömer Yıldız, Cem

Kasapoğlu, Erkan Uysal ve çok sayıda vatandaşımız katıldı. Zafer
Meydanı’nı dolduran vatandaşlar açık havada kimi zaman duygulu,
kimi zaman da kahkaha dolu dakikalar yaşadı. Türk halkının gönlünde
yer etmiş filmi izleyen vatandaşlarımıza, patlamış mısır ve limonata
ikram edildi. >>HÜDAYİ ACAR

EMİRDAĞ BELEDİYESİ SÜREKLİ EĞİTİM VE ETÜT MERKEZİ’NDEN BÜYÜK BAŞARI
Emirdağ Belediyesi Sürekli Eğitim ve Etüt Merkezi, bu yıl LGS ve YKS sınavlarında büyük bir başarıya imza attı.

Öğrenciler özverili çalışmaları ve Emirdağ Belediyesi Gençlik Merkezinin sunduğu nitelikli eğitim olanakları
sayesinde yüksek puanlar elde ederek hedefledikleri okullara yerleşme şansı yakaladılar.

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu,
bu büyük başarıdan duyduğu memnuniyeti
dile getirerek; “Emirdağ Belediyesi Gençlik
Merkezi Gururla Sunar… İki yıldır olmaz,
yapamazsınız dedikleri ama bizim ve kıymetli
öğretmenlerimizin ısrarla devam ettirdikleri;
Liselere ve Üniversitelere ücretsiz hazırlık
eğitimi yapılan,  Kurs, Deneme ve Eğitim
Merkezi olarak kullanılan , İlçemizdeki hiçbir
okulla yarışmayıp bilakis okullarımıza destekçi
olan ve yıllık ilkokul 4.sınıftan lise son sınıfa
kadar yaklaşık 300 öğrencimize hizmet veren
Belediye Gençlik Merkezimizden büyük bir
başarı hikayesi çıktı. Bu hikayenin yazılmasın-

da emeği geçen ve Merkezimizin inşaa
edilmesini sağlayan Başta Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan'a,
Milletvekillerimize ve hususan çocuklarımızın
eğitiminde gecesini gündüzüne katan
Müdiremiz Esra Kıztanır ve öğretmen ve
çalışan ekibine teşekkür ediyorum. Bu hikâye
burada bitmeyecek… Bu sevda burada bit-
meyecek… Yeni yılda memleketimizin çocuk-
larını kazandırmaya devam edeceğiz.”
ifadelerini kullandı. Emirdağ Belediyesi Sürekli
Eğitim ve Etüt Merkezi, başarılarına yenilerini
eklemek için öğrencilere en iyi imkanları sun-
maya devam ediyor. >>İZZET IŞIK


